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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Sándorfalva Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. április 13-án meg-

tartott rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Sándorfalvi Közös Önkormányzati Hivatal, polgármesteri iroda   
      (6762 Sándorfalva, Szabadság tér 1.) 
 
Jelen vannak képviselő-testület részéről: 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna, Búza Katalin, Ambrus László, Dudás Zoltán, 
Sebestyén András 

 
Igazoltan távol maradt:  Farkas Árpád, Darázs Sándor, Dr. Sümegi Sándor,  

    Dr. Szőke Tamás 
                                       
Távollétét előre nem jelezte: - 
 
tanácskozási joggal meghívottak részéről: 
Dr. Bánfi Margit jegyző 
 
Jegyzőkönyvvezető: Papp Ibolya  önkormányzati ügyintéző 

 
 

A meghívó a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete. 

 
 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester köszöntötte a képviselő-testületi tagokat, a tanácsko-
zási joggal meghívottakat és a hivatal részéről megjelenteket. Megállapította, hogy a megválasz-
tott 9 fős képviselő-testület részéről 5 fő jelen van, ez a testület 55,56 %-a, a képviselő-testület  
határozatképes. 
 
A polgármester javaslatot tett a jegyzőkönyv hitelesítőkre Ambrus László és Búza Katalin sze-
mélyében. 
 
Az érintettek a jelölést elfogadták. 
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester szavazásra bocsátotta a hitelesítők személyére tett 
javaslatot.  
 

A Képviselő-testület a jegyzőkönyv-hitelesítők személyére tett javaslatot egyhangúlag,  
5 igen szavazattal elfogadta.  

 
 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester a kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontoktól 
eltérően ismertette és szavazásra bocsátotta az ülés napirendjét. 
 
A Képviselő-testület a napirendre tett javaslatot 5 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határo-
zatot hozta:           
             
70/2018.(IV.13.) Kt. határozat 
 
Tárgy:  Sándorfalva Városi Önkormányzat Képviselő-testülete 2018. április 13-i rendkívüli     
             ülésének napirendje 
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Hatá roza t  

 
Sándorfalva Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. április 13-i 
rendkívüli ülésének napirendjét az alábbiak szerint határozza meg: 
 
Az ülés napirendi pontjai nyílt ülés keretében: 
 

1. „Külterületi közvilágítás fejlesztése Sándorfalván” című pályázat megvalósítása 
 Előadó: Gajdosné Pataki Zsuzsanna  polgármester 

 
2. Szolgáltató Ház felújítása 
 Előadó: Gajdosné Pataki Zsuzsanna  polgármester 

 
3. „Burkolatjavítás a közösségi közlekedés által érintett belvárosi járda szakaszo-

kon” címmel pályázat benyújtása 
 Előadó: Gajdosné Pataki Zsuzsanna  polgármester 
 
4. „Ovi-Sport Program Sándorfalván” címmel pályázat benyújtása 
 Előadó: Gajdosné Pataki Zsuzsanna  polgármester 

 

Az ülés napirendi pontja zárt  ülés keretében: 
5. Berzeviczy Erzsébet Sándorfalva, Orgona u. 26. méltányossági kérelme  
 Előadó: Gajdosné Pataki Zsuzsanna  polgármester 

  
 

 
07 óra 33 perckor Dr. Sümegi Sándor  képviselő megérkezett. 

 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület létszá-

ma a továbbiakban 6 fő. 
 
 
 
1. Napirendi pont 

„Külterületi közvilágítás fejlesztése Sándorfalván” című pályázat megvalósítása 
Előadó: Gajdosné Pataki Zsuzsanna  polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. sz. melléklete.) 
 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester elmondta, nyert a pályázat, négy árajánlatkérés tör-
tént. Mivel nettó 1 millió forint feletti a megvalósítás, ezért képviselő-testületi döntés szükséges. 
A legalacsonyabb árajánlatot nyújtó ILST-Hungary Kft-t javasolta megbízni a kivitelezéssel. 
 
Kérdés, vélemény, hozzászólás 
 
Kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt.  
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
A Képviselő-testület a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozato-
kat hozta: 
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71/2018.(IV.13.) Kt. határozat 
 
Tárgy:  „Külterületi közvilágítás fejlesztése Sándorfalván” című pályázat megvalósítása 
 

H a t á r o z a t 
 

1. Sándorfalva Városi Önkormányzat Képviselő-testülete, a 154/2017.(VIII.08.) 
Kt. döntése alapján benyújtott, támogatásban részesített pályázatban szereplő 
munka kivitelezésével, a bekért érvényes ajánlatok közül, az összességében leg-
kedvezőbb ajánlatot adó ILST-Hungary Kft.-t bízza meg.  

 
2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pontban szereplő mun-

kára vonatkozóan a szerződés aláírására. 
 

Határid ő:  azonnal 
Felelős:   Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester 

     Dr. Bánfi Margit jegyző  
  
Határozatról értesítést kap: 
1. Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester 
2. Dr. Bánfi Margit jegyző 
3. Lázár Margit megbízott gazdálkodási csoportvezető 
4. Tóth Eliza műszaki-beruházási ügyintéző 
5. Irattár 

 
 
 
2. Napirendi pont 

Szolgáltató Ház felújítása 
Előadó: Gajdosné Pataki Zsuzsanna  polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete.) 
 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester elmondta, felmérés készült a felújításra vonatkozó-
an. A táblázat tartalmazza a pluszköltségeket is. A táblázat szerinti teljes összeggel nem javasolta 
a megvalósítást, mert a tartalék keret nem tartalmaz akkora összeget, melybe a teljes tetőszerke-
zet cseréje kerülne. Javasolta még a testület ülésre előterjesztett feladatok mellett az utcai és ud-
vari homlokzaton lévő nyílászárók cseréjét, melynek becsült költsége kb. 7,5 millió forint.  
 
Kérdés, vélemény, hozzászólás 
 
Kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt.  
 
Dr. Sümegi Sándor képviselő megjegyezte, 5,5 millió forint a homlokzat szigetelése. Továbbra 
is célszerűnek tartja, hogy a nyílászárók cseréje esetén, a festés előtt szükséges lenne a szigete-
lés. 
 
Ambrus László képviselő elmondta, kimaradt az épület vízszigetelése a költségekből, de anélkül 
nem látja értelmét a felújításnak. A kormányablak kialakításkor elvégezték a vízszigetelést. Ha 
viszont az egész épületnél egységesen lenne szigetelés, az nagyon sokba kerül. 
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Dr. Sümegi Sándor képviselő közölte, mindenhez adja a nevét, ami értékmegőrzést jelent, de 
saját épület esetén is úgy gondolkodik, hogy ha hosszú távon meg akarja őrizni az állapotát, ak-
kor is a legfontosabb lépés az alászigetelés.  
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester elmondta, ha az épület szigetelésére is sor kerül, ak-
kor az összes – 45 millió forint – tartalék keretet fel kell használni.  
 
Kériné Csaba Ildikó településfejlesztési és -rendezési ügyintéző szerint, külső szigetelés esetén 
a belső helyiségek teljes kiürítését és a padozat cseréjét is el kellene végezni, ami tovább emeli a 
költségeket. 
 
Dudás Zoltán képviselő megkérdezte, a kormányablak kialakításakor az alászigetelés megtör-
tént? 
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester elmondta, igen, a kormányablak résznél az alászige-
telés megtörtént. 
 
Sebestyén András képviselő megkérdezte, milyen következményekkel jár hosszú távon, ha nem 
történik meg az alászigetelés? 
 
Ambrus László képviselő megjegyezte, az, hogy ez a képviselő-testület most nem dönt az alá-
szigetelésről, nem jelenti azt, hogy később erre ne kerülhetne sor. Ettől még nem dől össze az 
épület. A trafik melletti részen is látszik, hogy kb. 1 méter magasságban felázott a fal. Ha kap új 
vakolatot és festést, akkor 5-10 évig kitart, szép lesz, utána viszont előjönnek a problémák.  
Véleménye szerint nem célszerű hungarocellel szigetelni, a kőzetgyapot sokkal jobb erre a célra. 
 
 

07 óra 38 perckor Farkas Árpád képviselő megérkezett. 
 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület létszá-

ma a továbbiakban 7 fő. 
 
 

Sebestyén András képviselő szerint, lehet úgy dönteni, hogy most nem történik meg a szigete-
lés, 10 évig marad így az épület, viszont a tetőcsere továbbra is esztétikai probléma, ne maradjon 
el, ha most nem is, de a jövő évi költségvetésnél ajánlott lenne vele tervezni.  
 
Dudás Zoltán képviselő megjegyezte, akkor csak esztétikailag lenne javítás az épületen, ezért 
kerül sor a festésre. A tető tényleg nem a legjobb állapotban van. Ha ránézünk, szépen felújított 
az épület közepe, a többi része viszont nem. Ha viszont több milliót költ az önkormányzat az 
épületre, legyen teljes körű a felújítás. 
 
Farkas Árpád képviselő szerint sem javasolt a hungarocellel történő szigetelés, főleg, hogy vá-
lyogépületről van szó, kőzetgyapot használata a célszerű, igaz az drágább.  
 
Dr. Sümegi Sándor képviselő szerint a felújított kormányablak rész „kiugrik” az épület köze-
pén, így érdekesen néz ki az épület. Megkérdezte, a homlokzatfestés mekkora összeget tesz ki a 
3,5 millió forintból? 
 
Kériné Csaba Ildikó településfejlesztési és -rendezési ügyintéző elmondta, homlokzat festése 
nettó 1.350e Ft körüli összeget tesz ki.    
 
Ambrus László képviselő szerint, ha jövőre esetleg lesz anyagi forrás, akkor a mostani homlok-
zatfestésre kár volt költeni, vagy egy évig sokkal szebb lesz az épület.  
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Ha viszont például csak öt év múlva kerül sor a további felújításra, már nem volt kidobott pénz a 
festés. A festés díjában benne van a vakolatjavítás? 
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester szerint az még dísze is lehet az épületnek. Az ön-
kormányzatnak más költségvetés áll rendelkezésre a felújításra, mint a kormányhivatalnak.  
Kb. egymillió forintba kerül a bádogozás, a többi a festés költsége, ami tartalmazza a vakolatja-
vítást is. A bádogozási munkákra a SÖV NKft. alvállalkozót fogad, a festés költsége természete-
sen nem tartalmazza a munkadíjat. 
Megjegyezte, úgy érzi a testület afelé halad, hogy kerüljön elköltésre a tartalék teljes összege. 
 
Dudás Zoltán képviselő szerint oda kell figyelni, hogy ne hozzon észszerűtlen döntést a testület. 
 
Dr. Sümegi Sándor képviselő elmondta, ő is szeretné, ha szép és jó lenne az épület, de nem akar 
észszerűtlen döntést hozni. Az épületnek múltja van. Lehet úgy felújítani, hogy gyorsan legyen 
kész, hogy szép legyen, mint például a hivatal külseje.  
 
Ambrus László képviselő megkérdezte, hogyan alakul a tartalék keret a jelenlegi (7,5 millió fo-
rintos) döntést figyelembe véve? 
 
Lázár Margit  megbízott gazdálkodási ügyintéző közölte, a 7,5 millió forintot is figyelembe véve 
33,9 millió forint tartalék keret marad.  
 
Sebestyén András képviselő szerint az épület mostani állapota alapján kell dönteni, a döntés a 
jelenlegi helyzetben jónak tűnik, az a cél, hogy nézzen ki valahogy az épület. Most nem mondha-
tó az, hogy kidobott pénzről lenne szó. Az is lehet, hogy lesz egy kedvező pályázat egy év múl-
va.  
 
Dr. Sümegi Sándor képviselő megjegyezte, így nem kidobott pénzről van szó, csak duplán kerül 
elköltésre. 
 
Sebestyén András képviselő szerint most még nem lehet tudni, hogy duplán kerül-e elköltésre 
az összeg vagy sem, az majd a jövőben derül ki. Most az az információ, hogy alkalmazkodva a 
jelenlegi helyzethez, az épület felújításáról kell dönteni.  
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester elmondta, az épületekben boltoknak ad ki bérle-
ményt az önkormányzat. Most nincs és valószínű nem is lesz a szolgáltató ház felújítására vonat-
kozó pályázati lehetőség. Most indulnak a TOP-os pályázatok közbeszerzései, most még nem 
lehet tudni, milyen árajánlatok érkeznek, arra is fel kell készülni, hogy esetleg nem fedezik a pá-
lyázati pénzek a pályázatokat. Véleménye szerint nem egy évre történik a döntés a 7,5 millió 
forintról, hanem hosszabb időtartamra, továbbra is saját bevételből kerül sor az épület felújításá-
ra. A plusz bevételek pedig a mostani TOP-os beruházások bevétele fogja megteremteni.  
 
Dudás Zoltán képviselő megkérdezte, jól értette-e, hogy a 33 millió forintos tartalék keretből 
kívánja az önkormányzat a plusz TOP-os pályázatok többlet finanszírozását megoldani? 
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester közölte, Dudás Zoltán képviselő, mint megyei kép-
viselő tudhatja, hogy közbeszerzések után lehet csak a kormány felé fordulni a TOP-os pályáza-
tok kiegészítésénél. Ez már több megyei közgyűlésen elhangzott. Nem kell kételyt kelteni a tes-
tületben, hogy a 33 millióból lesz megoldva, nem ezt mondta. Vannak munkák, melyek nem ke-
rülhettek bele a pályázatban, azokat önerőből kell megoldani.  
Az egészségház felújítása sem pályázati pénzből történt, mindig jelentkeztek pótmunkával, a 
végén 20 millió forint helyett a duplájába került. Erre gondolt, amikor azt mondta, minden hely-
zetre fel kell készülni. ezen kívül más megvalósítást is vár a lakosság, például járdákat, utakat.  



 
 

6

A bevételek nem fognak annyit hozni, mint ami most ezzel a teljes felújítással költenénk az épü-
letre. Az épület központi helyen van, mindenki látja, lehet, hogy a teljes felújítást már nem ez a 
testület fogja befejezni.  
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester szavazásra bocsátotta az eredeti határozati javaslatot.  
 
A Képviselő-testület a határozati javaslatot 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta és az alábbi 
határozatokat hozta: 
 
72/2018.(IV.13.) Kt. határozat 
 
Tárgy:  Szolgáltató Ház felújítása 
 

H a t á r o z a t 
 

1. Sándorfalva Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Sándorfalva, Ady E. u. 1. 
szám alatti Szolgáltató Ház felújítására a „Fejlesztések tartaléka” keret terhére 
legfeljebb bruttó 7.500.000 Ft összeget különít el. 
 

2. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a Sándorfalva Városi Önkormányzat 
2018. évi költségvetéséről szóló 2/2018. (II.15.) önkormányzati rendelet 
(továbbiakban: Rendelet) második negyedévi módosításának időpontjára a határozat 
1. pontjában szereplő összeg átvezetését készítse elő a Rendelet 3/A. számú 
mellékletének 68. során szereplő „Fejlesztések tartaléka” keret terhére. 

 
3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a Szolgáltató Ház 

felújítására az összességében legkedvezőbb ajánlatot adó kivitelezővel a szerződést 
megkösse. 

 
Határid ő: azonnal 
Felelős:  Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester 
     Dr. Bánfi Margit jegyző  
  
Határozatról értesítést kap: 
1. Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester 
2. Dr. Bánfi Margit jegyző 
3. Lázár Margit megbízott gazdálkodási csoportvezető 
4. Kériné Csaba Ildikó településrendezési ügyintéző 
5. Irattár 

 
 
 
3. Napirendi pont 

„Burkolatjavítás a közösségi közlekedés által érintett belvárosi járda szakaszokon” címmel 
pályázat benyújtása 
Előadó: Gajdosné Pataki Zsuzsanna  polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. sz. melléklete.) 
 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester elmondta, ebben az évben is kiírásra került a pályá-
zat, mely tavaly is benyújtásra került. A zöldváros program kiegészítéseként javasolta a benyúj-
tását, mivel abba a pályázatba már nem fért bele a Szabadság tér külső járdáinak felújítása, me-
lyek másik helyrajzi számon vannak. A pályázathoz 2.647.059 Ft önerőt szükséges biztosítani.  
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Kérdés, vélemény, hozzászólás 
 
Kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt.  
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
A Képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozato-
kat hozta: 
 
73/2018.(IV.13.) Kt. határozat 
 
Tárgy:  „Burkolatjavítás a közösségi közlekedés által érintett belvárosi járda szakaszokon” cím-

mel pályázat benyújtása 
 

H a t á r o z a t 
 

1. Sándorfalva Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy pályázatot 
kíván benyújtani Magyarország 2018. évi központi költségvetéséről szóló 2017. évi 
C. Törvény (továbbiakban: költségvetési törvény) 3. melléklet II. 2. pont a), b) és c) 
pontok szerinti Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatásra ki-
írt pályázati felhívás c) pontjára „Burkolatjavítás a közösségi közlekedés által 
érintett belvárosi járda szakaszokon” címmel pályázatot kíván benyújtani. A pá-
lyázathoz szükséges önerőt 2.647.059 Ft-ot a fejlesztések tartaléka előirányzat ter-
hére biztosítja. 

a) A támogatás formája: vissza nem térítendő támogatás.  
b) A támogatás pályázati felhívás szerinti lehetséges mértéke: 85 %.  
c) A megpályázandó ősszeg: bruttó 15.000.000 Ft.  
d) A pályázat elnyeréséhez, illetve megvalósításához szükséges pályázati ön-

erő: bruttó 2.647.059 Ft 
 

2. A Képviselő-testület a határozat 1. d) pontja szerinti pályázati önerő kiegészítést 
Sándorfalva Városi Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat 2018. 
évi költségvetésről szóló 2/2018.(II.15.) Ör. rendelet 3/A. számú mellékletének 68. 
során biztosított „Fejlesztések tartaléka” megnevezésű sor terhére biztosítja.  

3. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a Sándorfalva Városi Önkormányzat 
2018. évi költségvetéséről szóló 2/2018.(II.15.) önkormányzati rendelet második 
negyedévi módosításának időpontjára a határozat 2. pontjában szereplő összeg át-
vezetését készítse elő. 

4. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges nyilatkozatok meg-
tételére, a pályázat aláírására és benyújtására. 

 
Határid ő: azonnal 
Felelős:     Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester 
              Dr. Bánfi Margit jegyző 

 
Határozatról értesül: 
1. Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester 
2. Dr. Bánfi Margit jegyző 
3. Antal János projektmenedzser 
4. Lázár Margit mb. gazdálkodási csoportvezető 
5. Irattár 
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4. Napirendi pont 

„Ovi-Sport Program Sándorfalván” címmel pályázat benyújtása 
Előadó: Gajdosné Pataki Zsuzsanna  polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete.) 
 

Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester elmondta, lehetőség nyílt a Pipacs Óvodához 
pályázni egy 6x12 méteres multifunkcionális sportpálya létesítésére. A programfüzet szerinti, 
műfüves pályáról van szó. A pályázathoz 30 %-os, 4,5 millió forint önerőt szükséges biztosítani. 
A pályán kívül eszközök és karbantartó gépek is biztosítottak lesznek ezáltal. 
 
Kérdés, vélemény, hozzászólás 
 
Sebestyén András képviselő megkérdezte, a sportpálya az óvoda székhelyéhez kerülne? 
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester elmondta, a sportpálya a Kis krt. 1. szám alá kerülne. 
 
Búza Katalin alpolgármester szerint jó lenne megvalósítani a sportpálya kialakítást, hiszen az 
iskolában is 100 %-ban kihasználják, szeretik a gyermekek az ilyen létesítményt. Hasznos lesz, 
biztosan örülnek neki az óvodások.  
 
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot.  
 
A Képviselő-testület a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadta és az alábbi határozato-
kat hozta: 
 
74/2018.(IV.13.) Kt. határozat 
 
Tárgy:  „Ovi-Sport Program Sándorfalván” címmel pályázat benyújtása 
 

H a t á r o z a t 
 

Sándorfalva Város Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot nyújt be az Ovi-Sport 
Közhasznú Alapítvány Nemzeti Ovi-Sport Program pályázati felhívására „Ovi-Sport 
Program Sándorfalván” címmel. A Képviselő-testület a pályázathoz szükséges 
4.500.000 forint önerőt a fejlesztések tartaléka előirányzat terhére biztosítja. 
 

a)  A támogatás formája: vissza nem térítendő támogatás.  
b)  A támogatás pályázati felhívás szerinti lehetséges mértéke: 70 %.  
c)  A megpályázandó ősszeg: bruttó 16.500.000 Ft.  
d)  A pályázat elnyeréséhez, illetve megvalósításához szükséges pályázati önerő: 

 bruttó 4.500.000 Ft 
 

1. A Képviselő-testület a határozat 1. d) pontja szerinti pályázati önerő kiegészítést 
Sándorfalva Városi Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat 2018. 
évi költségvetésről szóló 2/2018. (II.15.) Ör. rendelet 3/A. számú mellékletének 68. 
során biztosított „Fejlesztések tartaléka” megnevezésű sor terhére biztosítja.  
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2. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a Sándorfalva Városi Önkormányzat 
2018. évi költségvetéséről szóló 2/2018. (II.15.) önkormányzati rendelet második 
negyedévi módosításának időpontjára a határozat 2. pontjában szereplő összeg át-
vezetését készítse elő. 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges nyilatkozatok meg-
tételére, a pályázat aláírására és benyújtására. 

 
Határid ő: azonnal 
Felelős:     Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester 
              Dr. Bánfi Margit jegyző 

 
Határozatról értesül: 
1. Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester 
2. Dr. Bánfi Margit jegyző 
3. Antal János projektmenedzser 
4. Lázár Margit mb. gazdálkodási csoportvezető 
5. Irattár 

 
 
 
Gajdosné Pataki Zsuzsanna polgármester a rendkívüli nyílt ülést 07 óra 25 perkor bezárta, a 
képviselő-testület zárt ülésen folytatta tovább munkáját. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 Gajdosné Pataki Zsuzsanna Dr. Bánfi Margit  
 polgármester jegyző   

  
 
 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 
 
 
 
 

 
 Ambrus László  Búza Katalin  
 képviselő képviselő 


